
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 15.06.2022 19:45-22:00 
Deltagere: Rasmus, Dan, Peter, Thomas, Hans Erik, Morten, Simon og Jesper 

Afbud: 

 

Dagsorden Referat 

1) Opfølgning fra sidst (JF) (10 min) 
* El 
* Legeplads 
* Bane 1 
* Vaskerum 

El: 

• Ekstra elskab til lys, hvor RBK selv har adgang (Nok med nøglebrik-lås) 

• Samlet overslag 45.000 inkl. moms og opgravning 

• Forventet start uge 27 
 
Legeplads: 

• Nørgaard står for anlæg + TRESS står for redskaber mv 

• Kræver byggetilladelse hos Esbjerg Kommune 

• Forventer montering i uge 33 

• Finansieres via gave fra PH Micheelsen + ca. 10-15.000 egne midler 
 
Bane 1: 

• Esbjerg Kommune har afvist Nørgaard Anlægs forslag ift. anvendelse 
af genbrugsjord 

• Der søges igen midler via budgetforliget, men der arbejdes ligeledes 
videre med den oprindelige løsning 

 
Vaskerum: 

• Aftalt møde angående leverandør ift. maskiner 

• Afventer mødedato med RFC 

2) Status Sport/sportsudvalg (TSF / MM) 
(30 min) 
* Herresenior / U19 (inkl. Pølsesalg) 
* Parasport 
* Socialt udsatte 
* Ukraine-aften 
* Pigefodbold 

Senior og U19: 

• De har ønske omkring salg af øl og pølser ved kampe 

• Evalueres efter sæsonen 

• Antal seniorspillere forventes at falde til efterårssæsonen 
Der arbejdes med forskellige løsninger for at øge antallet af 
seniorspillere 

 
Status på trænerfront: 

• U19D skal der evt. findes en træner (arbejdes på en løsning) 

• U17D skal der findes en hjælper 

• U11P mangler der en træner 
 
Tøj: 

• Der er ønske omkring vinterjakker til trænere 

• Der er ønske omkring en dele-jakke til frivillige dommere 
 
Afslutningsfest for børn og unge: 

• Der er ca. 150 tilmeldte – flot! 
 
Ønske omkring fast madaftale med RFC til arrangementer. 
TF løber med bolden og drøfter med RFC. 
 
Parasport: 

• Der arbejdes fortsat med en aftale 



 

 

 
Socialt udsatte: 

• Accept af brug af multibanen enkelte eftermiddage 

• Der evalueres efter sommerferien omkring en fast aftale 
 
Ukraine-aften: 

• Oplæg fra alle byens foreninger onsdag d. 22/6 på flygtningecentret 

• 10-15 minutter 

• Forslag: Lars Kviesgaard (DR har bolden) 
 
Pigefodbold: 

• JF deltager i evalueringsmøde 16.06.22 i Esbjerg 

• Vi vil gerne styrke pigefodbolden i Esbjerg Kommune, men ønsker 
formatet skal være en anden end det nuværende 

3) Tulipanfest 2022 (20 min) 
* Evaluering 
* Evaluering mellem klubberne og komité 

Evaluering: 

• Møde afholdt med klubberne samt komitéen 06.06.22 

• Nuværende model og fordeling fastholdes, men med mindre 
justeringer. Simon eftersender referat herfra. 
Det er aftalt, at der fremover vil være en mere ligelig fordeling af antal 
timer pr. klub 

• Der er modtaget estimat for overskud til fordeling mellem klubberne, 
som dog afventer endeligt regnskab 

4) Økonomi (HEH/PS) (15 min) 
* Perioderegnskab 
* Restancer 

Budget 2022 er justeret jf. periodeopgørelse: 

• Indtægterne er øget, men det samme er udgifterne 

• Der budgetteres fortsat med et mindre underskud for 2022 
 
Restancer: 

• Restancelisten er nedbragt fra 48 til 25 via kontakt til træner/leder 

• Næste step er kontakt direkte til spillerne/forældrene 

• PS har bolden 

5) Fodboldskole – info (JF) (10 min) Der skal findes en ny til afholdelse af fodboldskole som erstatning for Gustav. 
150 børn tilmeldte. 
Der er næsten styr på trænersituationen. 
Der sendes mail ud om sommerkontingent på kr. 25, som opkræves via 
MobilePay. Hele beløbet vil gå ubeskåret til fodboldskolen. 

6) Status sponsor (DR) (10 min) Der er aftalt møde med flere nye sponsorer 
 
Deltagelse til dyrskue for OK Benzin. DR har bolden herpå. 
 
Kontakt fra flere private virksomheder omkring salg af udstyr mv. 
Dette takker vi nej til. 
 
Overvejelser omkring udvidelse af sponsorudvalget, som også kan sikre et 
glidende generationsskifte. 

7) Status materialer / tøj (RK / DR) (10 min) 
* Tøj/tryk 

Udfordring med sponsor og nummertryk på nye spillersæt der krakelerer. 
RK har dialog med Sportsmaster,  
 
Det årlige tilgodehavende hos Puma skal anvendes inden 30.06.22. 
Status herpå skal afklares med Sportsmaster, herunder indkøb inden (samt 
regulering af allerede foretagne køb). RK tager dialogen med Sportsmaster. 

8) RBK digitalisering (MM) (10 min) Status på hjemmeside: 

• Der er 2 tilbud liggende fra webbureauer angående ny hjemmeside 

• Først gennemgås muligheder i KlubOffice. 
MM har bolden. 

 
Arbejde med sociale medier, så vi kan blive bedre til at promovere RBK, 
sponsorer mv. Vi vil meget gerne finde en fast SoMe-ansvarlig i klubben. 



 

 

9) SFS drøftelse (15 min) Der har igennem længere tid været udfordring med SFS samarbejdet. 
Der ønskes en dialog med EfB omkring det fremtidige SFS samarbejde, 
herunder vilkår for et fremtidigt samarbejde. 
 
JF har bolden og aftaler møde med både EfB og får indsigt fra trænere fra de 
primært berørte årgange. 
 
Der skal findes en ny repræsentant for RBK til SFS samarbejdet. 

10) Evt. (15 min) 
* RFC lejekontrakt 
* Vedligehold multibane + terrasse 

RFC Lejekontrakt: 

• Der arbejdes fortsat videre med ny lejekontrakt 

• SH har bolden. 
 
Der er ordnet småting på Multibane og terrasse. 

 


